
Informatieblad van, voor en door de leden van Vledderboules

18 e jaargang
dec. 2017

NR 4

Mutaties
Geeske en Henk van Vleeren uit 
Wolvega zijn clublid geworden 
van onze vereniging en met veel 
enthousiasme komen ze de 
speeldagen bezoeken. 
Ook ondersteunen ze de 
activiteiten van Vledderboules. 
Welkom beste mensen! 
Jeanne en Joke Dam worden 
weer lid per januari. Fijn dat ze 
terugkomen, een goed teken. 
Welkom.

Helaas moeten we ook drie 
mensen uitschrijven aan het eind 
van het jaar. 
Het zijn: Klaas Ruinemans, Toos 
Willijns en Piet van der Wansem. 
Het ga jullie goed beste 
mensen.

We zijn ook in kennis gesteld 
van het overlijden van de oud-
leden Wil Vernes uit Julianadorp, 
Henk van der Veer, die de laatste 
tijd zorg nodig had en verbleef 
in Zeewolde en Gon Oldersma 
uit Vledder, de vrouw van de 
oprichter van onze vereniging 
Andries Oldersma. 

Namens de vereniging is een 
kaart naar de families gestuurd 
met een passende herinnering 
en medeleven.

Gelezen:
Kerstrecept

Neem een handvol vriendschap,
Bestrooi het met verdraagzaamheid.
Voeg een fl inke portie warmte toe

Samen met een grote lepel luisterend oor.
Roer er een deel wij-gevoel onder

En een mespunt dromen en wensen.
Overgiet het alles met een sausje van humor,

Meng alles en deel uit overal waar mensen zijn.
Fijne Feestdagen

Kniepertiesdag.
Woensdag 6 december was weer 
kniepertiesdag. Zo’n twintig leden trokken 
naar de kantine om met elkaar weer 
knieperties te bakken voor de kerstmarkt. 
Iedereen werd ontvangen met een kopje 
koffi e en intussen werden de kabels 
uitgelegd voor de ‘iezers’ en kwamen Truida 
en Dirk Moes het deeg brengen. Zelf klaar 
gemaakt en in grote emmers werd 15 kilo 
afgeleverd. Nu kon het feest beginnen. 16 
IJzers stonden klaar en met man en macht 
werd gebakken. Jacob en Jantje hadden 
thuis al wat voorgebakken en dat was zeer 
welkom. Om 12 uur een korte pauze voor 
een snertmaaltijd, daarna weer bakken en 
inpakken. Het moest zorgvuldig gebeuren 
om breuk te voorkomen. Ook onze nieuwe 
leden waren enthousiast en hebben hun 
steentje bijgedragen. Aan het eind van de 
dag stonden 3500 knieperties klaar voor 
de markt. Nog meer knieperties dan vorig 
jaar moesten aan de man/vrouw gebracht 
worden. 

   Shit...
alweer te 
vroeg

Kerstbeleving Vledder.
Kerstmarkt.
Op de markt kregen we een prachtig 
plekje met een mooie kraam voorzien van 
houten wanden en beschut tegen weer 
en wind toegewezen. Om 11.00 uur begon 
de opbouw en om 13.00 uur de verkoop. 
De weergoden waren gunstig gezind, 
maar de handel kwam niet op gang. Echter 
toen Henk van Vleeren voor de kraam ging 
staan en als echte marktkoopman zijn waar 
aanprees begon het te lopen. Drie zakjes 
voor vijf euro en men had er wel oren naar. 
Gratis proeven en dat deed verkopen. 
Om vijf uur lagen de laatste zakjes op 
de kraam. Intussen ging de verkoop van 
glühwein rustig door. Om 20.00 uur was 
de kraam leeg. En dank zij de inzet van 
vele vrijwilligers was voor Vledderboules 
de Kerstmarkt een groot succes, zowel 
fi nancieel als voor de saamhorigheid. Het 
was weer ouderwets gezellig. Een pluim 
voor de organisatie.
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In memoriam 
Jopie de Roos
 

Op zaterdag 4 
november 2017 
bereikte ons het 
droeve bericht, 
dat Jopie de 
Roos op bijna 
82 jarige leeftijd 
was overleden. 
Ofschoon 

Jopie in het ziekenhuis verbleef, 
was dit voor ons toch nog zeer 
onverwachts. 
Jopie was een zeer betrokken 
lid. Zo mogelijk was zij drie keer 
in de week op de speelmiddag 
aanwezig. Ook toernooien sloeg 
zij niet over. 
Munten verkopen tijdens 
bondstoernooien vond zij erg 
gezellig; klaverjassen was 
een hobby die zij met veel 
enthousiasme uitvoerde. 
De crematieplechtigheid is door 
bestuur en een groot aantal 
leden bijgewoond. Hier bleek ook 
dat Vledderboules een belangrijk 
deel van haar leven was 
geworden. We wensen kinderen 
en kleinkinderen sterkte om dit 
grote verlies te dragen.  

Team Kroon/
Kortekaas club-
kampioen tripletten 
Zaterdag 28 oktober hield jeu de 
boulesvereniging ‘Vledderboules’ haar 
jaarlijks clubkampioenschap tripletten. 
Acht teams kwamen naar het 
sportcomplex aan de Middenweg 
in Vledder, waar de herfstbladeren 
ronddwarrelden en iedereen genieten 
kon van de nieuwe zitbanken, 
geschonken door Vermilion Energy uit 
Harlingen. 
De banken geven een chique uitstraling, 
zijn stabiel, gemaakt van duurzaam 
materiaal en onderhoudsvriendelijk.
Wedstrijdleider Joop Kroon heette 
iedereen welkom en bedankte de 
onderhoudscommissie voor het vele 
werk dat verricht was om de banken 
te plaatsen. Hij deelde mee dat er vier 
partijen gespeeld worden met twee 
fi nales. 
Na loting gingen de partijen hun 
tegenstanders opzoeken en kon het 
spel beginnen. Aan het eind van de dag 
stonden met vier winstpunten team 
Kroon en Heijnis bovenaan, gevolgd door 
team Zijlstra en Hosper. De fi nale moest 
uitmaken wie kampioen tripletten 2017 
zou worden. 
Het team Kroon/Kroon/Kortekaas 
wist met 13 – 5 team Heijnis/Zinger/ 
Kranendijk te verslaan en mochten de 
wisselbeker in ontvangst nemen. De 
derde en vierde plaats ging tussen 
team Hosper/Hosper/Burema en Zeilstra/
Kuitert/Schipper. Eerstgenoemd team 
won met 13-5 en ging met de derde prijs 
naar huis.

Spelregels en 
training
 Op dinsdagmiddag 28 november en 
5 december 2017 organiseerde de 
vereniging voor nieuwe leden en voor 
leden, die wat wilden bijleren een cursus 
spelregels en training. In totaal kwamen 
16 leden naar de kantine om hun kennis 
op te halen en in de praktijk te brengen. 
Onder leiding van trainer  Henk Zijlstra 
werd eerst driekwartier besteed aan 
regels en regeltjes. Er blijkt nog veel 
onwetendheid te zijn bij de deelnemers. 
Uitleg over het speelveld, de but, de 
boule en het werpen waren vaste 
onderdelen. Hierna moest het in de 
praktijk gebracht worden. Henk had een 
paar oefeningen op de baan uitgezet 
zodat ieder zijn gang kon gaan. Het leek 
zo eenvoudig, maar dat viel niet mee, 
gelukkig was er dan de pauze met koffi e. 
Vragen waren er des te meer zowel bij 
de nieuwelingen als de ‘geroutineerden’. 
Leerzame middagen, waar we met 
plezier aan kunnen terug denken.

Bostoernooi
7 oktober kwamen van heinde en 
verre 60 teams naar de Middenweg 
om hun geluk te beproeven op het 
inmiddels befaamde Bostoernooi.
Naast de 60 teams was er ook een 
ongenode gast “Pluvius”. 
Zijn aanwezigheid weerhield echter 
de deelnemers niet er van om met 
volle teugen te genieten van het 
edele boulespel. 
Voor de foto,s en uitslagen 
verwijzen wij u naar de webside van 
de Vledderboules
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Zondag
Vrijdag
Maandag
Zaterdag 
Dinsdag
Vrijdag
Zaterdag 
Woensdag
Vrijdag

7 januari
12 januari
15 januari
3 februari
6 februari
9 februari
3 maart
7 maart
9 maart

nieuwjaarsreceptie
klaverjassen
verrassingstoernooi
snerttoernooi
algemene ledenvergadering
klaverjassen
krokustoernooi
Meagiesmiddag
klaverjassen

Activiteiten  1e kwartaal 2018

Commissievergaderingen.
Op 7 november vonden de jaarlijkse bijeenkomsten plaats 
met een afvaardiging van het bestuur met de commissies. 
In deze bijeenkomst werd de gang van zaken besproken 
en werd van gedachten gewisseld over verdere plannen en 
eventuele verbeterpunten. 

Terreincommissie
In de terreincommissie werd aandacht besteed aan de 
speelbanen. Er zullen twee banen ingericht worden 
met grover grind. Willem Brugging is toegetreden tot 
de commissie. De houten banken zijn vervangen door 

milieuvriendelijke en onderhoudsvrije zitbanken. Er zijn 
complimenten voor de terreincommissie, die steeds zorgt 
voor de keurige en onberispelijke banen.

Kantinecommissie
De kantinebezetting draait goed, ieder kent zijn 
verantwoordelijkheid en is heel collegiaal bezig. Oplossingen 
worden met elkaar gezocht. Nel Garrelfs is contactpersoon 
namens het bestuur.  Aan de orde komen het beheer, de 
weekdiensten en bardiensten, keukenbrigade, huishouding 
enz. De vergadering ziet graag nog een paar aanpassingen 
tijdens de toernooien; zo zal de keuken in het vervolg om 
16.00 uur sluiten. 
Voor het eerst worden we, Vrouwkje en ik, 
geconfronteerd met het feit dat we de weekdienst in de 
rooster niet rond kunnen krijgen. De 13 weken die ingevuld 
moeten worden halen we niet door ziekte en afspraken. 
Marjan Nansink gaat ook de weekdienst meedraaien, maar 
dan hebben we nog geen 13 mensen. Wie wil er één keer 
per kwartaal een weekdienst draaien? Laat het even weten 
aan Nel of Vrouwkje, of je mee wilt draaien. Er is een 
takenbeschrijving aanwezig. Heb je er vragen over, vraag het 
Nel.

        vervallen. 
Leden van de Toernooicommissie hebben de 
kalendermeeting van het district in Ureterp bezocht en 
hebben goedkeuring gekregen op het organiseren van de 
bondstoernooien in 2018. Zo wordt de Toernooikalender 
2018 defi nitief en zal op het publicatiebord en op de website 
worden gepubliceerd.

Attentiecommissie
Ook hier wordt de gang van zaken besproken. Riet 
Dubbelman verzorgt de verjaardagskaarten, Gerie Zeilstra 
zorgt voor de zieken samen met Grietje Orsel en Trijnie 
Eggink. Jolanda Mulder is toegevoegd als contactpersoon 
namens het bestuur. De sociale kant van de vereniging is 
voelbaar en wordt als prettig ervaren.

Voor de bloemetjes op de tafel is in de bijeenkomst 
met het bestuur waardering uitgesproken aan het adres
van Jentina Koning.  
Het bestuur heeft de wens uitgesproken dat we zo 
door mogen gaan!

Toernooicommissie
De gang van zaken in 2017 komt aan de orde. Het 
aantal deelnemers aan  eigen toernooien loopt terug. 
Diverse toernooien passeren de revue. Dit seizoen 
neemt één team deel aan de NPC. Ook is er gesproken 
over een andere puntentelling, waarbij alleen de 
behaalde punten tellen. De winstpunten komen dan te 

Stoppen om 17.00 uur.
Besloten is om in de maanden 
januari en februari op 
speelmiddagen om 17.00 uur te 
stoppen. 
We hebben enige ervaring 
opgedaan gedurende de 
afgelopen weken en het wordt 
als prettig ervaren om op tijd te 
stoppen.  
Als de laatste partij nog niet 
is uitgespeeld wordt de stand 
naar13 punten afgerond. 
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Bericht uit en van de 
kantinecommissie.
Het laatste kwartaal 2017 is een bewogen periode voor 
de kantinecommissie. Wil van Hees heeft wegens 
gezondheidsklachten helaas haar inkoopactiviteiten moeten 
staken. In overleg met haar en al inwerkend rolde ik in de 
taken die erbij komen kijken. Waar doe je de boodschappen, 
wanneer plaats je bestellingen en bij wie, wat is er nodig bij 
een toernooi e.d.?  Nu zijn er twee dames bereid gevonden 
om in de kantinecommissie plaats te nemen zodat de 
commissie weer compleet is en nu bestaat uit, Nel Garrelfs, 
Marjan Nansink en Annie Brugging. Marjan en Annie wissel 
elkaar af in de zomer- en winterperiode in verband met hun 
vakanties e.d. Aanspreekpunt ben ik.
Nel Garrelfs

NIEUWJAARSRECEPTIE
zondag 7 januari
om 15.00 uur
in de kantine aan de 
Middenweg
van harte welkom
het bestuur



Financiën.
Het boekjaar sluiten we per 31 december af. Op de 
jaarvergadering zullen we een toelichting geven op de 
cijfers. De Rabobank Clubkas campagne heeft �€ 141.00 
opgeleverd, € 26.00 meer dan vorig jaar. Leden die op onze 
vereniging gestemd hebben willen wij hierbij bedanken voor 
hun medewerking. Univé heeft onze vereniging gesponsord 
met een bedrag van € 75.00. Van Vermilion Energy en 
Rabobank hebben we een bijdrage gekregen voor nieuwe 
zitbanken.
De inzameling van kleding voor het Leger des Heils loopt 
gewoon door. Gaat u opruimen, neem dan de kleding mee 
naar de kantine en deponeer ze in de betreffende box. Deze 
actie levert geld op voor onze vereniging. 

Kantine.
De beschadigde vloerbedekking 
is door ons lid Jan van der Laan 
kosteloos vervangen. Nu nog even 
bijkleuren en het is weer voor 
elkaar. 
Het AED apparaat en de 
brandblusser zijn gecontroleerd en 
kunnen weer een paar jaar vooruit. 
De EHBO tas is up-to-date. De 
RUD (Regionale Uitvoeringsdienst 
van en voor Drenthe) heeft namens 
de gemeente Westerveld een 
controle uitgevoerd op naleving 
van de voorschriften milieubeheer. 
Geconstateerd is dat de vereniging 
voldoet aan de geldende 
voorschriften.

 

Waarderingsfeest vrijwilligers.
WMW (Welzijn Mensen Werk) en de gemeente Westerveld 
organiseerden voor vrijwilligers een muzikale avond, het 
Be-Korenfestival, in de Veldkei in Havelte. Zangkoren uit 
de regio traden op en er waren workshops om aan mee 
te doen. Het was een gezellige avond met een hapje 
en een drankje. Ook waren een aantal vrijwilligers van 
Vledderboules aanwezig om te genieten van de koren en de 
hapjes.
 
Klaverjassen.
Het klaverjassen is weer volop aan de gang. 
Elke tweede vrijdagavond van de maand komen 
enthousiaste leden een 
kaartje leggen in de kantine. 
De eerstvolgende data zijn: 
12 januari, 
9 februari, 9 maart en 13 
april. Komt U ook?

Opfristraining AED
Woensdag 11 oktober was de opfristraining 
levensreddende handelingen en het oefenen met de 
AED.
Alie van Dijk, de instructrice van de Hartstichting, 
wisselde eerst de belevenissen en nieuwtjes uit met 
de 9 leden van Vledderboules van het afgelopen jaar. 
Een dominospel met vraag en antwoord haalde de 
volgorde van handelen weer naar boven.
De pacemakers brachten de werking van het hart 
onder de aandacht en daarna was het aan de slag en 
oefenen met: het aanspreken, 112 bellen, controle ademhaling, vraag naar de AED en het reanimeren. Het aanbrengen van 
de elektroden, even denken hoe en waar en dan luisteren naar de AED. 

Vledderboules ontvangt cheque.
Jeu de boulesvereniging ‘Vledderboules’ uit Vledder heeft donderdag uit handen van de 
heer Rodenboog van de Rabobank Zuidwest Drenthe een cheque ontvangen van 
€ 1000. Hiermee heeft de vereniging het projekt ‘zitbanken’ kunnen afronden. Mede 
door een bijdrage uit het omgevingsfonds van Vermilion Energy en de medewerking van 
de gemeente Westerveld is dit mogelijk gemaakt. Hiermee zijn de speelbanen van de 
vereniging voorzien van 19 nieuwe duurzame banken, bestaande uit betonnen poten met 
kunststof balken. 
Vice-voorzitter Reinder Zuil bedankte de terreincommissie die de banken geplaatst heeft, 
waardoor alles er nu strak en netjes bij staat. De leden van deze commissie mochten na de 
overhandiging van de cheque de banken offi cieel ‘openen’ en in gebruik nemen door een 
groot strik te verwijderen

2017 2018

“Lichtpuntjes, groot of klein, je hoeft ze niet te zoeken, je kunt ze zelf ook zijn”.




